
Indfødsretsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 20. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 17
Vil ministeren, under henvisning til artiklen ”Mette F. undersøger lægeerklæ-
ringer vedrørende statsborgerskab” bragt i Politiken dags dato, oplyse følgen-
de:
– hvor mange sager, der i alt er behandlet/ er under behandling, hvori der

indgår en lægeerklæring fra den pågældende speciallæge?
– hvorvidt der er personer på L45, der er optaget på lovforslaget på bag-

grund af en dispensationssag, hvori der indgår en erklæring fra den på-
gældende speciallæge og vil ministeren i bekræftende fald oplyse, hvilke
personer der er tale om?

– hvorvidt der er personer, der allerede har opnået statsborgerskab på bag-
grund af dispensationssager, hvori der er indgået en erklæring fra den på-
gældende speciallæge?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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